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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  041223       Kl.: 17.30-19.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde nr.: 3 (2023/24)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 23/24: 21/8, 18/9, 6/11, 4/12, Skoleforum og møde 11/1 kl. 17-21, 5/2, 4/3, 
8/4, Skoleforum og møde 2/5 kl. 17-21, 17/6            

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Nadia M.K. Hansen, Tom Ramskover, Michael Brix, Christina 

Andersen, Jakob Jensen, Signe fra Elevråd og Rettighedsråd. 

 

 

Suppleanter: 

 

Fraværende: Merete I. Petersson, Bettina Kjærby, Lasse C. Jørgensen, Adam og Evensa 

fra elevrådet 

 

 

 

 

Dagsorden 
 
 Eleverne går efter punkt 3 
  

1  
Elevernes punkt (Nyt fra elev-
råd og/eller rettighedsråd) 
(10 min) 

Elevrådet: Taler om forskellen på drillerier og 
mobning ude i klasserne. Alle elevrådsmedlem-
mer har været ude og tale om forskellen og hvad 
børnene oplever. 
Hvad skal der gøres i forhold til mobberi og grimt 
sprog. Det er på dagsorden næste gang.  
Rettighedsrådet: Har været i FN byen til bør-
netopmøde. Fame-briller: Fokus på hvad andre 
mener om mig, hvad tænker de om mig.  
Fokus på retten til fritid og leg. Der har været af-
holdt hyggetøjsdag. Vigtigt med gode fællesska-
ber både i skole og i fritid. Godt at have relationer 
udenfor skolen, det giver et godt fællesskab også 
i skolen. Der skal udfyldes en plakat med hvem, 
hvad, hvordan og hvornår i forhold til hvad skal 
der ske fremadrettet.  
 

2 Medarbejdernes punkt (Nyt fra 
medarbejderne) 

Michael: Julen fylder meget i vores aktiviteter. 
Der har været afholdt Juleforældrekaffe i dag 
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(10 min.) mandag d.4/12. Der er blevet hygget i begge af-
delinger. Der er 2 der stopper, en i SFO og en i 
Klub. Der bliver slået stillingsopslag op i denne 
uge. 
Det er blevet besluttet at Mia, lærer/teamkoordi-
nator for 0.-1.årgang, kommer til at repræsente-
rer for skoledelen.  

 
 
Punkter til drøftelse/beslutning:  Referat/afgørelse: 

3 Revidere princip for Kost 
 
(25 min.) 

Princip blev gennemgået og revideret.  
Revideret princip skal godkendes på 
næste møde.  

4 5.  

Revidere princip for Klassedannelse 
 
(25 min) 

Princip blev gennemgået og revideret.  
Revideret princip skal godkendes på 
næste møde. 

 
 
 
 
Punkter til orientering/drøftelse:    
 
Referat: 

Nye skolepolitiske 
mål. 
 
Gennemgang og 
drøftelse 
 
Disse er temaet for-
Skoleforum d. 9/1  
 (30 min.) 

Mads forslår, at vi laver dagsorden ud fra de skolepolitiske mål, for 
at tydeliggøre hvordan vi arbejder med disse. Vi går i tænkeboks om 
hvordan vi kan arbejde med det på møderne fremadrettet.  
Skoleledere og SFO-ledere er kommet med input til de skolepolitiske 
mål, hvilket er kommet til udtryk i udkastet. Målene skal endelig be-
sluttes i aften.  
 
 
 

BTU 
 
Deadline for besva-
relse er d. 14/12 
 
Jo større besvarelse, 
des bedre grundlag! 
 
(10 min.) 

BTU er lagt ud i Eboks i weekenden. Der er deadline d.14/12. Jo hø-
jere besvarelse, jo bedre indblik. JAK ønsker, at skolebestyrelsen 
bakker op, at få så mange svar som muligt. JAK har udlovet en gave 
til den årgang, der har højest svarprocent. 
Mads skriver ud til alle forældre. Jakob sætter på skolens info-
skærme.  
 

Orientering siden 
sidst fra ledelsen   
(5 min.) 

Der har været rotter i nogle af vores skure udenfor. Der er ved at 
blive rottesikret og ryddet ud/desinficeret. Der er lukket områder af 
udenfor, så børnene er sikre. Der er lagt en plan for hele processen. 
JAK har også været med på Børnetopmøde. Interessant oplæg fra 
Kasper Hjulmand om børns kompetencer i forhold til alder.  
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Der har været klippeklistre dag i onsdags på hele skolen og der er 
blevet pyntet fint op, hygget med æbleskiver. 1.B har udsmykket en 
bus, som kører rundt i Ringsted nu.  
Allan havde sidste dag i tirsdags d. 28/11.  
Pernille, ny lærer, er startet i mandags d. 27/11. Hun varetager 
Vickys timer i barselsperioden frem til sommerferien.  
Der har været samtaler til 2 lærer stillinger. Der er blevet ansat 2 
kompetente lærere, der starter 1/1-2024.  
Sneen er faldet og det er gået overordnet rigtig godt med leg og 
sneboldskamp.  

 
 
 
Øvrige punkter                                                      Referat 

10. 
Evt. / hurtige 
spørgsmål (5 min.) 

Ønskes: Statistik på kommende indmeldelser i SFO de næste må-
neder 
CA informerer om, at der ikke er meldt flere børn ud efter artiklerne 
end det normal forventet. Det anslået Spiretal før og efter artikler 
har ikke ændret sig. Det er dog stadig en udfordring, at tilvalget ge-
nerelt fra eget distrikt ikke er stigende.  

 
Punkter til kommende møder: 

Mødet d.5/2-2024: 

Arbejde med princip ”Skolens trivselsramme”  

Evt.  udkast til ny dagsorden med de skolepolitiske mål i fokus.  

 


